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Protokół 

z posiedzenia Komisji Finansowo- Budżetowej

w dniu 26 maja 2010 roku

Obecni

1. Radna Grażyna Strączek Przewodnicząca              obecna
2. Radny Marcin Musiał  Z – ca Przewodniczącego obecny
3. Radna Jolanta Moćko     obecna
4. Radny Wiesław Konderak obecny
5. Radny Andrzej Świątek obecny
6. Radny Władysław Oczkowicz obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli 

Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska, Skarbnik Miasta – Urszula Polak  Wałek, Prezes ZIK Jerzy Matyja
Księgowy ZIK Grzegorz Gruszczyński, Kierownik Wydziału Nieruchomości Agnieszka Nowak
Radny Ireneusz Gawroński

Tematy posiedzenia Komisji 

1. Realizacja budżetu miasta za 1 kwartał
2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
3. Sprawy bieżące

Komisję prowadzi Przewodnicząca Komisji –   Grażyna Strączek  

Radny Andrzej Świątek : Zgłaszam wniosek o zmianę w porządku obrad aby temat ZIK był omawiany jako 
pierwszy

Głosowanie za nie wprowadzaniem zmian do porządku

      1  głos za
      2  głosy przeciw
      1  głos wstrzymujący się  

Zatwierdzenia taryf za dostarczaną wodę i odprowadzanie ścieków.

Temat omawia Prezes ZIK Jerzy Matyja

Dyskusja 



w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Świątek
2. Prezes ZIK Jerzy Matyja
3. Kierownik Wydziału Nieruchomości Agnieszka Nowak
4. Księgowy ZIK Grzegorz Gruszczyński
5. Radna Grażyna Strączek
6. Radny Władysław Oczkowicz 
7. Radny Ireneusz Gawroński

Radny Władysław Oczkowicz : Proszę Panie Prezesie aby materiały dot. taryf wody docierały do nas
z miesięcznym wyprzedzeniem 

Radna Grażyna Strączek : Kto z państwa jest za przyjęciem tych propozycji dot. taryf wody i odprowadzania 
ścieków

Głosowanie 

      4  głosy za
      1  głos przeciw
      0  głosów wstrzymujących się  

Zmiany w budżecie na 2010 rok

Temat omawia  Skarbnik Miasta – Urszula Polak  Wałek

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Świątek
2. Skarbnik Miasta – Urszula Polak  Wałek

Głosowanie za przyjęciem zmian w budżecie

      4  głosy za
      0  głosów przeciw
      1  głos wstrzymujący się  

Radna Grażyna Strączek : Roczne sprawozdanie finansowe muzeum Saturn w Czeladzi
czy są do tego pkt. pytania

pytań nie było

Głosowanie za przyjęciem sprawozdania finansowego

      5  głosów za
      0  głos przeciw
      0  głosów wstrzymujących się  



Projekt uchwały w sprawie : nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działki nr 2/9 k.m. 52 o powierzchni 

Temat omawia Kierownik Wydziału Nieruchomości Agnieszka Nowak

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Władysław Oczkowicz
2. Radny Andrzej Świątek
3. Kierownik Wydziału Nieruchomości Agnieszka Nowak

Głosowanie za zaopiniowaniem uchwały nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działki nr 2/9 k.m. 52 
o powierzchni 772 m

      6  głosów za
      0  głosów przeciw
      0  głosów wstrzymujących się  

Projekt uchwały w sprawie : nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działki nr 2/11 k.m. 52 o 
powierzchni 1817 m położonych przy ul. Handlowej w Czeladzi

Głosowanie za wyrażeniem zgody na sprzedaż za zaopiniowaniem uchwały nabycia do gminnego zasobu 
nieruchomości działki nr 2/11 k.m. 52 o powierzchni 1817 m położonych przy ul. Handlowej w Czeladzi

      4  głosy za
      0  głosów przeciw
      2  głosy wstrzymujące się  

Radna Grażyna Strączek : Czy są jeszcze pytania dot. nieruchomości 

pytań nie było 

Projekt uchwały w sprawie : zmiany uchwały LXVII/1153/2010 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 29 kwietnia 
2010 r w sprawie ustalenia opłat za niektóre świadczenia publicznych przedszkoli samorządowych

Temat omawia Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska

Radna Grażyna Strączek : Kto z państwa jest za zaopiniowaniem uchwały

Głosowanie

      5  głosów za
      1  głos przeciw
      0  głosów wstrzymujących się  
Radna Grażyna Strączek : Chciałabym złożyć serdeczne życzenia wszystkim mamom z okazji świeta



Przewodnicząca Komisji –   Grażyna Strączek  
Zamykam posiedzenie Komisji Finansowo - Budżetowej

    protokołował                                                                                                              Przewodnicząca
Krystian Załęczny          Komisji Finansowo Budżetowej 
                                                            

      Grażyna Strączek
integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy


